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RO.0002.11.2021.DR 

Protokół  nr XXVI/21 

Z XXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 roku, która odbyła 

się w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
05

 a zakończono o godz. 10
45

 . 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych. Nieobecna radna Agnieszka Ros. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz –Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

 Pan Damian Krasiński – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork,  

 Pani Beata Sobiło – Zastępca Skarbnika Gminy Frombork, 

 Pan Jerzy Wcisła – Senator RP, 

 Pan Piotr Zabuski – Dyrektor Wydziału Inwestycji i Rozwoju Lokalnego Starostwo 

Powiatowe w Olsztynie, 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu, 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przywitał przybyłych na sesję 

Pana Burmistrza Miasta i Gminy, Panią Sekretarz, radnych, sołtysów,  pracowników urzędu. 

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XXV zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.  Nieobecna radna Agnieszka Ros. 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radnego Tadeusza Kochańskiego. 

Radny wyraził zgodę.    

 

Sekretarzem obrad został  radny Tadeusz Kochański 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że do biura rady wpłynął wniosek 

Burmistrza Miasta i Gminy Frombork z dnia 26 listopada 2021 r. o wycofanie z porządku obrad XXVI 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej, projektu uchwały w sprawie: 

 Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy oraz 

przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród, a także obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli 

zatrudnionych w Zespole Szkół we Fromborku. 

     Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

     Za głosowało 14 radnych   
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     Przeciw głosowało 0 radnych 

     Wstrzymało się 0 radnych 

     Zmiana została przyjęta 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad, uwzględniający 

wprowadzone zmiany:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 28.10.2021 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXV sesji zwyczajnej w dniu 28.10.2021 r.  

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian w budżecie na 2021 rok; 

b) zmieniająca uchwałę nr XXIV/324/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 16 września 2021 

roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 148/22, obręb Krzyżewo, Gmina 

Frombork, dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę 

wieczystą o numerze EL1B/00032788/0, na rzecz Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku; 

c) zmieniająca uchwałę nr XXV/332/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 28 października 

2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, na rzecz 

Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku, nieruchomości oznaczonej według ewidencji 

gruntów jako działki o numerach 148/22, obręb  Krzyżewo, dla której Sąd Rejonowy w 

Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00032788/0; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami umów najmu na kolejny okres 3 

lat po zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat; 

e) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności; 

f) wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy Frombork do Stowarzyszenia Miast, 

Gmin i Powiatów – Szlak Świętej Warmii; 

g) zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania przy realizacji Strategii ponadlokalnej gmin 

i powiatów leżących w bliskim sąsiedztwie drogi wodnej łączącej Zalew Wiślany z Zatoką 

Gdańską „Bliżej Bałtyku 2030”; 

h) ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork; 

i) diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej we 

Fromborku; 

j) ustalenia wysokości diet za pełnienie obowiązków sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży dla 

sołtysów Gminy Frombork. 

8.  Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał porządek obrad pod głosowanie: 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję 

protokołu z XXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 30 listopada 2021 roku.  

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radny. 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 30.11.2021 r. zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono.  

Ad. pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z pracy w okresie pomiędzy sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy za okres od 25.10.2021 r do 29.11.2021 r. -  

sprawozdanie to wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pytania: 

 Radna Urszula Zakrzewska poprosiła o więcej informacji na temat spotkania z 

przedstawicielem Hufca z Braniewa odnośnie zagospodarowania bazy. 

Burmistrz odpowiedział, że w dalszym ciągu trwa sprawa zgody na wycięcie 53 drzew, sprawa trwa 

już prawie dwa lata, z chwilą, gdy ZHP stało się użytkownikiem wieczystym nieruchomości musieli 

ponownie złożyć wniosek i w tym wypadku organem właściwym do jego rozpatrzenia jest Gmina 

Frombork, a nie Starostwo Powiatowe. 

 Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała o prace budowlane, które mają być prowadzone na 

terenie osiedla. 

Burmistrz poprosił zastępcę burmistrza o udzielenie odpowiedzi na powyższe pytanie. Zastępca 

burmistrza poinformował, że sprawa dotyczy działki, która została sprzedana, tuż przy granicy 

Osiedla Słonecznego z przeznaczeniem na budowę nowych budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych. Na spotkaniu z  inwestorem, omawiane były wstępne koncepcje usytuowania oraz 

możliwości podłączenia mediów, zagospodarowania tego terenu pod przyszłe parkingi i tereny 

zielone. Był to pierwszy etap konsultacji projektu, który miejmy nadzieję w niedługim czasie się 

rozpocznie – podsumował zastępca burmistrza. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk powiedział, że jednym z 

punktów porządku obrad jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz 

przystąpienie Gminy Frombork do Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów – Szlak Świętej Warmii. 

Gościem na dzisiejszej sesji jest Pan Piotr Zabuski Dyrektor Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

Lokalnego Powiatu Olsztyńskiego, który jest autorem statutu, jak również czynnie uczestniczy w 

tworzeniu tego Stowarzyszenia. Pan Dyrektor został zaproszony przez Pana Burmistrza w celu 

przekazania szerszej informacji na temat tworzonego Stowarzyszenia. Przewodniczący poprosił Pana 

Dyrektora o zabranie głosu. 
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Pan Piotr Zabuski na wstępie poinformował, że reprezentuje powiat olsztyński, który zainicjował 

wspólnie z innymi powiatami prace na rzecz integracji gmin, miast i powiatów warmińskich i od 

dwóch lat w przestrzeni publicznej pojawił się projekt o nazwie Szlak Świętej Warmii, którego ideą 

jest rozwój gospodarczy. Następnie przedstawił prezentację i argumenty przemawiające za 

powstaniem Szlaku Świętej Warmii. Rozwój Turystyki religijno-pielgrzymkowej jest ogromną szansą 

dla regionu, podkreślił, że "turysta dedykowany Warmii jest inny od turysty dedykowanego 

Mazurom". Typowi turyści dla Mazur to głównie rodziny, które cenią sobie sporty wodne, takie jak: 

żagle, kajaki, skutery wodne, lub też wędkarze, albo przyjezdni nastawieni na rozrywkę. Często 

wykorzystują jeden obiekt przez cały pobyt.  Natomiast turyści na Warmii, to rodziny lubiące 

aktywność sportową połączoną ze zwiedzaniem, senior, pielgrzym religijny, turysta wędrujący: 

pieszy, rowerowy, ale też z zainteresowaniami historią, który lubi zwiedzać zabytki. Tutaj też często 

pojawiają się osoby, które cenią sobie dziedzictwo kulinarne Warmii. To najczęściej turysta 

weekendowy, który często zmienia miejsce pobytu. Ideą jest, aby była to turystyka całoroczna. 

Kluczem do rozwoju gospodarczego jest skupienie się na sile pielgrzymowania uznawanego dziś za 

jeden z najszybciej rozwijających się trendów turystyki. Region Warmii posiada: dziedzictwo 

kulturowe (kościoły), zamki, jeziora, port lotniczy i morski, lotniska aeroklubowe, event (filharmonie, 

teatry), kulinaria regionalne, rozwinięty handel bazarowy, ośrodek jeździecki, pola golfowe, termy i w 

połączeniu ze szlakiem pielgrzymkowym stwarza ogromne możliwości do rozwoju gospodarczego. 

Szlak Świętej Warmii ma mieć ponad 450 kilometrów i łączyć potencjał natury, historię Warmii, jej 

zamki, obiekty sakralne i lokalną żywność. W dalszej części poinformował, że Stowarzyszenie - Szlak 

Świętej Warmii powstanie 2 grudnia, zaproszono wszystkich wójtów, burmistrzów i starostów 

„warmińskich” do udziału w przedsięwzięciu, jest już ok. 26 podjętych uchwał wyrażających, chęć 

przystąpienia do stowarzyszenia - wszystkich samorządów jest 33. Stowarzyszenie ma połączyć 

samorządy we wspólnej promocji Warmii oraz zwiększyć możliwości pozyskiwania środków na 

wspólne inwestycje w infrastrukturę zwiększającą atrakcyjność Szlaku. 

Pytania: 

 Radny Marcin Zabłocki – niejasne skutki finansowe dla gminy, statut nie przewiduje 

składek. Jakie są przewidywane zobowiązania finansowe dla gmin? 

Oskładkowanie członków byłoby błędem, ponieważ trudno określić kryteria na podstawie których 

byłaby naliczana wysokość składki dla poszczególnych gmin. Podstawą działalności finansowej 

Stowarzyszenia będzie roczny plan finansowy. Powołany Zarząd będzie zobligowany przedstawić 

konstrukcję finansową, która będzie akceptowana przez wszystkich członków Stowarzyszenia. Przede 

wszystkim jest nastawienie na poszukiwanie źródeł finansowania zewnętrznego - środki unijne, 

funduszowe oraz środki wsparcia od biznesu, aby w sposób minimalny, a w przyszłości w ogóle nie 

korzystać ze środków budżetowych gmin.  

 Radna Urszula Zakrzewska stwierdziła, że finansowanie przedsięwzięć jest dla niej wielką 

zagadką. Zapytała, jakie mogą być w przyszłości, skutki dla gminy związane z zapisem 

zawartym w § 16: „Do kompetencji Walnego Zebrania Członków należy podejmowanie 

decyzji o przystąpieniu Stowarzyszenia do innych Stowarzyszeń, fundacji, funduszy poręczeń, 

organizacji, przedsiębiorstw, spółek prawa Handlowego, zakładów lub jednostek 

organizacyjnych”? 

Na etapie tworzenia statutu starano się opisać go szeroko, przewidując pewne sytuacje, aby w 

przyszłości uniknąć procedury jego zmiany. Przytoczony powyżej, zapis dotyczy sytuacji, gdyby 

Stowarzyszenie nabywało majątek i chciało prowadzić działalność gospodarczą. 

 Radny Ryszard Pawluczuk zapytał, czy członkowie Zarządu będą na etatach? 

Członkowie Zarządu nie będą na etatach. 

 Radny Ryszard Pawluczuk zapytał o Biuro Stowarzyszenia? Radna Urszula Zakrzewska 

zapytała o źródło finansowania?  
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 Z założenia w Stowarzyszeniu Prezesem, czy członkami Zarządu będą samorządowcy, którzy mają 

związane z tym obowiązki, dlatego też Zarząd przy wykonywaniu swoich zadań, będzie mógł 

wspomagać się etatowym Biurem. Utworzenia biura jest kwestią konstrukcji finansowej 

przedstawionej przez Prezesa w ramach rocznego planu finansowego. Jeżeli członkowie 

Stowarzyszenia nie zaakceptują wspomnianej konstrukcji finansowej, to biuro nie powstanie. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przywitał, przybyłego na 

sesję Pana Jerzego Wcisła Senatora RP wraz z asystentką. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Frombork.  W sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 

wraził swoją akceptację, przytaczając formułę „nic o nas bez nas”, w przypadku, gdy Stowarzyszenie 

nie będzie spełniać naszych oczekiwań, to będzie można podjąć decyzję o rezygnacji z członkostwa. 

Radne Longina Woelky oraz Urszula Zakrzewska wyraziły swoje wątpliwości w kwestii 

finansowania Stowarzyszenia. 

Ad. pkt 7. 

a) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXVI/351/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie zmian w 

budżecie na 2021 rok 

Radna Jadwiga Urbanowicz zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/351/21 

Za głosowało 14 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXVI/351/21 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXVI/352/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie 

zmieniająca uchwałę nr XXIV/324/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 16 września 2021 

roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 148/22, obręb Krzyżewo, 

Gmina Frombork, dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych 

prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00032788/0, na rzecz Muzeum Mikołaja 

Kopernika we Fromborku 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/352/21 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXVI/352/21 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXVI/353/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie 

zmieniająca uchwałę nr XXV/332/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 28 października 

2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, na rzecz 

Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku, nieruchomości oznaczonej według ewidencji 

gruntów jako działki o numerach 148/22, obręb  Krzyżewo, dla której Sąd Rejonowy w 

Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00032788/0 

Radna Jadwiga Urbanowicz zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/353/21 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 3 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXVI/353/21 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXVI/354/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami umów najmu na kolejny okres 3 lat po 

zakończeniu obowiązywania umów zawartych na okres do 3 lat  

Radna Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/354/21 

Za głosowało 14 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXVI/354/21 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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e) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXVI/355/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności  

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/355/21 

Za głosowało 3 radnych  

Przeciw głosowało 8 radnych  

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nie została przyjęta. 

Projekt Uchwały Nr XXVI/354/21 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXVI/355/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy Frombork do Stowarzyszenia Miast, Gmin i 

Powiatów – Szlak Świętej Warmii  

Radna Jadwiga Urbanowicz zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/355/21 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 3 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXVI/355/21 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XXVI/356/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie zawarcia 

porozumienia dotyczącego współdziałania przy realizacji Strategii ponadlokalnej gmin i 

powiatów leżących w bliskim sąsiedztwie drogi wodnej łączącej Zalew Wiślany z Zatoką 

Gdańską „Bliżej Bałtyku 2030” 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/356/21 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 
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Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXVI/356/21 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o odczytanie w całości wraz z uzasadnieniem 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

h) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XXVI/357/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia 

wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork wraz z uzasadnieniem 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/357/21 

Za głosowało 6 radnych  

Przeciw głosowało 2 radnych  

Wstrzymało się od głosu 6 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXVI/357/21 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XXVI/358/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej we Fromborku 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/358/21 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 2 radnych  

Wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXVI/358/21 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

j) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXVI/359/21 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia 

wysokości diet za pełnienie obowiązków sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży dla sołtysów 

Gminy Frombork 

Radna Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie.  

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 3 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

Wniosek został przyjęty 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXVI/359/21 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXVI/359/21 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad. pkt 8. 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk serdecznie podziękował za odzew na prośbę 

w sprawie uczestnictwa w poczcie sztandarowym Rady Miejskiej w obchodach Święta 

Niepodległości. Za sprawą radnej Ewy Błoch, radnej Kamili Grządziejewskiej oraz radnego Bartosza 

Karpowicza  poczet sztandarowy Rady Miejskiej po bardzo długiej nieobecności pojawił się w sferze 

publicznej.  

Ad. Pkt. 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknął XXVI zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

Po zakończeniu obrad wysłuchano wystąpienia Pana Jerzego Wcisła Senatora RP. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad: Tadeusz Kochański 

Protokołowała: Dorota Rudnicka 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

we Fromborku 

/-/ Ryszard Pawluczuk 

 

 

 

 

Transmisja z XXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 30 

listopada 2021 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

 

 

 

 

 

 


